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Verslag Villa Emma 
 
Locatie : Koningin Emma school, Naarden 
Datum : 30-04-25, 15.00 uur 
Nummer : 16 
Aanwezig 
Johan Blom  
Christien de Groot 
Frank Keizer (verslag) 
Lex Roseboom  (voorzitter) 
Keetje Teerink 
Ton Tekstra  
Mieke Tekstra 
Carel Teerink  
Marjo Teerink  
_____________________________________________________________________________________ 

 
1. Opening 

Lex opent de vergadering. 
In de agenda staan Paul en Katelijne nog als genodigden, wordt voor volgende vergadering 
gecorrigeerd. 
  

2. Verslag vorige keer (16-04-25, nr. 15) 
Geen op- en aanmerkingen, verslag vastgesteld. 
 
Actielijst vorig verslag (16-04-25): 

1. ACTIE Bestuur en Paul: tijdsafhankelijkheid vergoeding bezien, nog een keer naar 
kijken. Paul blijft om niet de administratie doen, hij zal derhalve ook de nieuwsbrief 
blijven ontvangen. 

2. ACTIE Frank: SharePoint verder uitzoeken, gedaan maar nog niet afgerond, wordt 
ingevuld via de website. Gereed. 

3. Paul: 10.4 de Vennootschapsbelasting moet aangevraagd worden. ACTIE Ton neemt dit 
op met Paul. 

4. Aanvullingen op stuk van De Regie m.b.t. missie, visie en doelstellingen zal door het 
bestuur worden uitgewerkt en verder worden opgepakt. ACTIE: bestuur. 

5. ACTIE Ton, stuurt ledenlijst rond aan alle leden. Gereed 
6. ACTIE: Ton stuurt een overzicht rond aan alle leden, en ook een mail met 

betalingsverzoek. Gereed 
7. ACTIE: Het bestuur zal zich breder informeren bij o.a. De Regie over hun ervaringen met 

het bepalen van de verdeelsleutel van de stichtingskosten. 
8. ACTIE Lex stuurt afmeldingsmail nog rond. Gereed. 
9. ACTIE Bestuur: Bij punt 10 staat nog 95% retourneren, dat is nu het uitgangspunt, maar 

zal nog nader worden besproken met De Regie. 
10. ACTIE: Ton kijkt hier nog even naar (betalingen gelden als voorschot op je 

appartement), het zou ook kunnen zijn dat dit al in het huishoudelijk regelement is 
opgenomen. 

11. ACTIE Ton: Punt 13 is 5% en eventuele planaanpassingen; dit moet beter omschreven 
worden. Ook mogelijk is met een vast bedrag te werken. 

12. ACTIE: Bestuur, Uitstappen na de grondoverdracht maar voor de oplevering, zal ook nog 
nader onderzocht worden. 

13. ACTIE Ton: In document “even voorstellen”, bouwlocatie tekening moet draaien naar ’t 
noorden.  
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14. ACTIE Frank bouwjurist gereed Dick Winters, tot op heden is alles OK bevonden. 
 

3. Financiële afsluiting aanbestedingsfase 
De totale kosten van de aanbesteding wordt gedeeld door de 16 leden: € 68K / 16 = € 4.250,00. 
Hieruit volgen de entree kosten voor nieuwe leden: € 4.250,00 voor de initiatiefleden volgt nog 
een nabetaling van € 1.750,00. 
Teruggave van de entreekosten vindt niet plaats bij uittreden. 

 
4. Terugkoppeling gesprek met de gemeente 

Op aanwijzing van de gemeente gaan we voor iedereen een informatiebijeenkomst 
organiseren. (16 mei van 15.00 – 18.00 uur) 
De rol van de bewonerscommissie is beëindigd. 
Toegang p-garage onderzoeken of anders te organiseren. 

 
5. Wijziging ontwerp nr. 1, 6 en 11, gedraaid balkon, kleinere footprint 

BESLUIT: We keuren de doorgevoerde wijziging unaniem goed. 
 

6. Proces toetreding wachtlijstleden 
Zie wachtlijst hier opnemen, inclusief afvallers en gekozen appartementen. 
Hieronder de lijst van de tot op heden gekozen appartementen: 

Christien de Groot en Frank Keizer nr. 16 
Lex Roseboom en Johan Blom  Nr. 10 
Carel en Marjo Teerink   Nr. 4 
Ton en Mieke Tekstra   Nr. 6 
Keetje Teerink    Nr. 15 
Christiane en Bart Stroomberg Nr. 5 
Paul Sibbing en Erma van Lamoen Nr. 1 
Rudi en Ria Stork   teruggetrokken 
Maartje Veldman   blijft op wachtlijst voor nr. 5 
Tanja Pelle    teruggetrokken 
Kees Kappetein   teruggetrokken 
Jan Wolf en Patricia Wolf-Moreno Nr. 3 
Paul v/d Horst en Hanneke Nagtegaal Nr. 9 
Marianne Nagtegaal   Nr. 11 
 

7. Definitief vaststellen budget planfase begroting 
In- en uitgave moet in evenwicht zijn. De liquiditeitsprognose vanuit de projectuitgaven is door 
Ton aangevuld met de B.T.W. en overige uitgave.  
Er wordt maandelijks om een bedrag gevraagd, leden die later toetreden moeten in een keer 
meer betalen. Ton heeft verschillende modellen opgesteld de bedragen variëren van maximaal 
€ 10k tot € 1,5 K. De liquiditeitsprognose wordt maandelijks geactualiseerd. 
Voor de maand mei is de eerste termijn op  € 5k (renteloos voorschot) vastgesteld. 
Carel en Marjo hebben de eerste betaling reeds gedaan.  
Besluit: De begroting voor de plan fase € 700k wordt goedgekeurd. 
Besluit:  De liquiditeitsprognose en de betaaltermijnen worden goedgekeurd. 
Besluit:   De ALV machtigt het bestuur als beheerder van het planfase budget. Bij afwijking van 
meer dan 50% per post wordt dit teruggekoppeld aan de ALV als ook bij de overschrijding van 
de € 700k. 
Besluit: de machtiging van Frank wordt eveneens goedgekeurd. 
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Frank meldt de volgende 50% overschrijdingen: 
• Constructeur Pieters Bouwtechniek: € 45.000, begroot € 25.000 
• Vleermuisonderzoek, Grofalex: € 13.260,00, begroot € 6.000 

Vooralsnog valt alles totaal binnen de begroting van € 700k. 
ACTIE: Frank stuurt volgende keer overzicht alle opdrachten mee. 

 
8. Stand van Zaken ontwerpfase (mondeling, ter informatie) 

Opdrachten worden (zijn) binnen de begroting verstrekt.  
Voorlopig ontwerp gereed eind juli, daarna volgt een periode van 3 weken voor de review. 

 
9. Eerste bijeenkomst met de buurt en belangstellenden: 13 mei ’s avonds en 16 mei ’s 

middags 
Voor de burenbijeenkomst (13 mei) zijn er 42 huizen benaderd met een schriftelijke 
uitnodiging. Tot op heden 6 aanmeldingen ontvangen. De verwachting is dat straks ook 
mensen komen die zich niet hebben aangemeld. Is natuurlijk prima. 
Na de inloop zal de avond in theatervoorstelling plaats vinden. 
Onze taak is vertellen wat we gaan doen, en goed luisteren wat de buurt verwacht van ons. We 
zullen ons ontvankelijk opstellen in het contact. We voorzien iedereen van koffie/thee. 
 
De algemene bijeenkomst op 16 mei de (inloopmiddag) zal een ander karakter hebben. Het is 
een vrije inloopmiddag waarbij iedereen vrij rondloopt langs de informatiepanelen. Hier zal 
mogelijk bedenkingen geuit worden over het feit dat alle appartementen “al weg zijn” wat 
overigens nog niet zo is. Er zal informatie voorhanden zijn waar mensen zich kunnen oriënteren 
op het lidmaatschap.  
Ook de krant wordt uitgenodigd, wanneer je iemand van de pers spreekt graag doorverwijzen 
naar iemand van het bestuur. 
 
ACTIE: Christien coördineert in de app de koek en zopie voor beide gelegenheden. 

 
10. Taken leden 

Er zijn diverse werkzaamheden die gedaan kunnen/moeten worden 
De ledenadministratie 
Notuleren van de ALV 
Website bijhouden 
Carel meldt zich voor de ledenadministratie. Bestuur neemt contact met Carel. 
Christien is contactpersoon voor de school 

 
11. Rondvraag 

Christien meldt zich (samen met Frank) af na 26 mei. Weer terug 10 juli. 
Ton stelt voor om alle vakanties te melden en in een overzicht te verspreiden. 
Carel vraagt zich af of de waardebepaling al rond is. Nee, we gaan hier nog met elkaar over 
spreken, Siewe heeft de opdracht om de vrije verkoop waarde te bepalen. 
  

12. Sluiting 
Lex sluit de vergadering om 16.45 uur 
 
Volgend overleg:  
16-05- 2025, 13.30 – 14.30 uur (oude) Koningin Emma school, met als hoofdonderwerp: de 
wijze van verdelen van de stichtingskosten. 


